
Bostadsrättsföreningen Brosundet, Rydebäck, föreningsstämma 23-06-15

§1. Styrelseledamot Martin Bergström förklarade stämman öppnad.

§2. Dagordningen godkändes av stämman.

§3. Stämman utsåg Martin Bergström till stämmoordförande.

§4. Till protokollförare för stämman valdes Marlen Johnsson.

§5. Stämman utsåg Patrik Lundh och Ann-Charlotte Pålsson till justeringsmän och
rösträknare.

§6. Stämman ansåg att stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst.

§7. Antal röstberättigade på stämman fastställdes till 18 stycken. Närvarande från
hushåll nr. 12, 16, 17, 18, 20, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 32, 34, 35, 38 samt via fullmakt
nr. 11 som nr 12 hade med sig.

§8. Stämman godkände årsredovisningen efter att följande två frågor besvarats;

● Det uppkom en fråga om posten "Konsultarvode" där styrelsen
förklarade att detta var arvodet som byggkonsulten hos SBC hade
debiterat för att driva takrenoveringen.

● Det ställdes även frågan om hur mycket lån föreningen har, det uppgavs till ca. 13-15
miljoner, uppdelat på flera lån.

§9. Stämman godkände revisionsberättelsen.

§10.Stämman beslutade att fastställa resultat och balansräkningen.

§11. Stämman beslutade att disponera resultatet enligt årsredovisningens förslag.

§12. Stämman beviljade styrelsens ansvarsfrihet.

§13. Styrelsen meddelade att årsavgifterna kommer att höjas med 8% från och med
september.

§14. Stämman beslutar att styrelsens arvode, 38 750 kr, kvarstår som föregående år.

§15. Valberedningen, Patrik Lundh, föreslår följande styrelseledamöter och suppleant:

Styrelseledamöter:
Bertil Månsson omval 2år
Marlen Johnsson omval 1år
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Johan Wramfelt omval 2år
Martin Bergström sittande till stämman 2024
Suppleant:
Linda Kunotowska avgår.
Jonathan Odbjer nyval 1år

Stämman godkände valberedningens förslag.

§16. För tiden intill nästa års ordinarie årsstämma hållits, omvaldes revisor KPMG AB som
byråval med auktoriserade revisorn Daniel Larsson, som huvudansvarig revisor.

§17. Stämman väljer Patrik Lundh och Jessica Nilsson som sittande valberedning till nästa
årsstämma.

§18a. Styrelsen har inte mottagit några motioner.

§18b. Övrigt, två punkter.
● Ann-Charlotte Pålsson med flera hushåll meddelar att Anticimex varit på plats ett

flertal gånger på grund av råttor. Dessa har vid ett flertal tillfällen synts till i
trädgårdarna. Stämman beslutar att Marlen Johnsson ska kontakta Anticimex för att
planera hur vi bäst går tillväga för att bekämpa skadedjuren.

● Bengt Sydmark tar upp frågan gällande solceller på våra tak. Styrelsen meddelar att
det är ett ämne som har diskuterats, de kommer vidare att hålla ämnet ajour. Många
lagar och bestämmelser kring detta gör det komplicerat. Framförallt eftersom vi inte
har ett gemensamt elavtal för föreningen. Den ekonomiska biten är också av stor vikt
efter den stora takrenoveringen.

§19. Stämman beslutar via röstning att de nya stadgarna godkänns. 17 (sjutton) närvarande
röster samt 1 (en) via fullmakt röstade “ja” respektive 0 (noll) röster på “nej”. Extra stämma
kommer att utlysas som sig bör för att stadgeändringar ska genomföras.

§20. Martin Bergström tackar alla medverkande och avslutar mötet.

Ordförande: Sekreterare:

___________________________ _____________________________
Martin Bergström Marlen Johnsson

Justeras: Justeras:

___________________________ _____________________________
Ann- Charlotte Pålsson Patrik Lundh
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